
PROTOKÓŁ Nr     /12 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 26 marca 2012 roku 

 

 
26 marca 2012 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Szkoły Podstawowej w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

   

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pani Elżbieta Dembowska  – Z-ca przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów 

3. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

5. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecny  – Pan Sławomir Szymon Banialis.  

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pani Teresa Klejmont   - Skarbnik Gminy 

2. Pani Krystyna Gałażyn  - p.o. Kierownika GOPS 

3. Pani Alicja Zajączkowska  - Kierownik Gminnej Biblioteki 

4. Pani Małgorzata Danielewicz - Kierownik Świetlicy Gminnej 

5. Pani Janina Szyłkowska  - Inspektor w Urzędzie Gminy 

6. Pan Daniel Sieraniewicz   - Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10

00 
i powitał 

wszystkich zebranych. 
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Do p-ktu 2 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy  

na 2012 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2012 –2022. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury. 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego w Gminie 

Wiżajny na rok 2013. 

9. Przedstawienie wyceny nieruchomości położonej w Rogożajnach Wielkich. 

10. Sprawa przejęcia działek przekazanych do użytkowania sołectwom. 

11. Rozpatrzenie pism Pana Jana Szeraszewicza, Pana Stanisława Zawadzkiego, 

Pana Antoniego Banialis. 

12. Rozpatrzenie pisma w sprawie budowy chodnika i remontu drogi. 

13. Sprawy bieżące. 

14. Wolne wnioski.  

15. Zakończenie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Następnie zaproponował, aby w porządku obrad, po punkcie 7 umieścić następujące 

punkty: 

- sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

- sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to,  

czy oprócz wniesionych poprawek są jeszcze inne propozycje. Propozycji nie wniesiono. 

Następnie Przewodniczący zapytał członków Komisji o to, kto jest za zaproponowanymi 

zmianami. Za oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący posiedzenia odczytał nowy porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy  

na 2012 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2012 –2022. 
6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury. 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej. 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 
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10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego w Gminie 

Wiżajny na rok 2013. 

11. Przedstawienie wyceny nieruchomości położonej w Rogożajnach Wielkich. 

12. Sprawa przejęcia działek przekazanych do użytkowania sołectwom. 

13. Rozpatrzenie pism Pana Jana Szeraszewicza, Pana Stanisława Zawadzkiego, 

Pana Antoniego Banialis. 

14. Rozpatrzenie pisma w sprawie budowy chodnika i remontu drogi. 

15. Sprawy bieżące. 

16. Wolne wnioski.  

17. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, kto jest za przyjęciem nowego porządku obrad.  

Za oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołów z poprzednich posiedzeń. Następnie poinformował, że protokoły z poprzednich 

posiedzeń wszystkich Komisji zostały napisane. Stwierdził, że uwag nie wniesiono. 

Zaproponował, aby członkowie poszczególnych Komisji przyjęli protokoły z poprzednich 

posiedzeń. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało 4 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 5 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

5 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 
Do p-ktu 4 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że wielkich zmian nie ma i należy 

przyjąć do budżetu dochody ze sprzedaży mienia oraz dochody z odsetek. Dodała, że jeżeli 

chodzi o wydatki, to trzeba wygospodarować pieniądza na zwrot z tytułu dotacji. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, gdzie umieścić dochody 

ze sprzedaży mienie. Dodał, że te środki muszą być przeznaczone na inwestycje. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że trzeba taki cel znaleźć  

już teraz. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że ma teki cel i proponuje drogę we wsi 

Ługiele. 

Radny Pan Tomasz Zamojski stwierdził, że środki powinny być przeznaczone ogólnie 

na inwestycje drogowe. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że potrzebny jest konkretny cel. 
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Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że została podjęta 

uchwała o budowie dróg. Dodał, że jego zdaniem można iść w tym kierunku i na to 

przeznaczyć te środki, niezależnie od tego, czy ta ścieżka powstanie. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że stworzy paragraf w dziale 

drogi i środki ze sprzedaży mienia zostaną przeznaczone na wskazany cel. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że w budżecie  

jest 40 tys. zł na projekt za wodociąg. Dodał, że okazało się, że do tego projektu podciągnięto 

również wodociąg w Wiżajnach do kilku gospodarstw, m.in. do gospodarstwa  

Pana Laskowskiego. Stwierdził, że projektant zażyczył za dodatkowy projekt 10 tys. zł,  

a do tej pory gospodarze nie podpisali umów. Dodał, że skoro wszyscy płacą to oni również 

powinni. Zapytał, czy trzeba będzie zapłacić za ten dodatkowy projekt. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że jeżeli w planie nie będzie 

środków, to nie będzie można zapłacić, a plan przewiduje jedynie 40 tys. zł. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że jego zdaniem  

tą sprawę trzeba odłożyć do sesji i jeżeli okaże się, że nadal nie ma umów, to te dodatkowe  

10 tys. zł nie powinno być uchwalone. 

Komisja Budżetu i Finansów zaproponowała, że przyjmuje wszystkie zmiany  

w budżecie, oprócz 10 tys. zł na dodatkowy projekt. Dodatkowe środki zostaną przekazane  

po podpisaniu umów. Za taką opinią oddano 5 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. 

 

 
Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2012 –2022. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że wykreśliła z WPF kredyt  

w 2013 r. i wstawiła sprzedaż mienia i mimo to wskaźnik nie wychodzi. Stwierdziła, że do 

sesji postara się to wszystko przygotować w taki sposób, żeby wskaźnik był odpowiedni.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy nie można wykreślić 

inwestycji związanej z wodociągami żeby otrzymać odpowiedni wskaźnik. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że jeżeli nie będzie innego 

rozwiązania, to będzie trzeba tak zrobić. Dodała, że w sprawie budżetu, to gmina ma już 

praktycznie „związane ręce”. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że niewiadomo  

jak długo wytrzyma wodociąg w Smolnikach. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że potrzebne są jeszcze  

tzw. spinki wodociągu. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że jak radni zgodziliby 

się na remont Ośrodka Zdrowia to dopiero byłyby problemy. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że jak uda się zamknąć ten rok 

budżetowy i wskaźnik nie będzie się zgadzał, to nie będzie kredytu. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków  

Komisji Budżetu i Finansów o to, czy opiniują przedstawione zmiany w WPF. 

Komisja Budżetu i Finansów stwierdziła, że w dniu dzisiejszym opinii do tej uchwały 

nie będzie, a decyzję w tej sprawie podejmie Rada Gminy na sesji po przedstawieniu przez 

Panią Skarbnik konkretnych rozwiązań. Za takim rozwiązaniem oddano 5 głosów,  

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
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Do p-ktu 6 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury. 

Kierownik Świetlicy Gminnej Pani Małgorzata Danielewicz przedstawiła 

sprawozdanie (załącznik Nr 5). 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków komisji,  

czy mają jakieś pytania. 

Kierownik Świetlicy Gminnej Pani Małgorzata Danielewicz stwierdziła, że jej praca 

jest w jakimś stopniu niewdzięczna, gdyż nie ma widocznych, namacalnych efektów. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy  ten etat jest po Pani Pachuckiej. 

Kierownik Świetlicy Gminnej Pani Małgorzata Danielewicz odpowiedziała,  

że ½ etatu. Dodała, że już niedługo zwiększy się metraż obiektu w którym będzie  pracowała  

i powierzchnia do sprzątania będzie znacznie większa, a wynagrodzenie za tą dodatkową 

pracę jest minimalne. Dodał, że zajmuje to dużo czasu. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że to się chwali i trzeba również dawać 

coś od siebie. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy w urzędzie jest cały 

etat sprzątaczki. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont odpowiedziała, że tak. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, co należy do jej zakresu 

obowiązków. 

Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że sprzątanie i ewentualnie jakieś 

prace na zewnątrz, typu zamiatanie, grabienie. 

Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Pani Alicja Zajączkowska powiedziała,  

że w szkołach są etaty sprzątaczek. 

Kierownik Świetlicy Gminnej Pani Małgorzata Danielewicz stwierdziła, że ma 18 dni 

niewykorzystanego urlopu w związku z tym, że pracuje sama i nie maja kto zastąpić. Dodała, 

że jeżeli zamyka to dzieci dość szybko się odzwyczajają. 

Radna Pani Elżbieta Dembowska powiedziała, że jeżeli ktoś nie korzysta ze świetlic, 

czy biblioteki, to faktycznie nie wie jakie to jest potrzebne. Dodała, że obecnie korzysta z 

biblioteki i zostawia dziecko u Pani Małgorzaty w świetlicy i jest z tego faktu bardzo 

zadowolona. 

Kierownik Świetlicy Gminnej Pani Małgorzata Danielewicz stwierdziła,  

że praktycznie jedynym sposobem przedstawienia radnym tego czym się zajmują jest takie 

spotkanie. 

Radna Pani Elżbieta Dembowska powiedziała, że należy również zwrócić uwagę  

na fakt, że poszczególne grupy związane ze Świetlica maja też osiągnięcia. 

Kierownik Świetlicy Gminnej Pani Małgorzata Danielewicz stwierdziła,  

że przygotowanie młodzieży do konkursów wymaga wielu godzin pracy. Dodała,  

że tak naprawdę to nie jest Gminny Ośrodek Kultury, tylko Świetlica Gminna. 

Radna Pani Elżbieta Dembowska stwierdziła, że Pani Małgorzata jest odpowiednią 

osobą, ciepłą i dzieci ją lubią. 

 

 

Do p-ktu 7 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej. 



6 

 

 Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Pani Alicja Zajączkowska przedstawiła 

sprawozdanie (załącznik Nr 6).  

 Kierownik Świetlicy Gminnej Pani Małgorzata Danielewicz stwierdziła, że sprawa 

związana z księgowością jest nadal nierozwiązana mimo kolejnych zaleceń organów kontroli. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że na dzień dzisiejszy 

wszyscy wiedzą jakie są warunki. Dodał, że radni będą myśleć nad tym problemem. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że szefem jest Wójt, więc to do niego 

trzeba chodzić. 

Radny Pan Jarosław Mikielski z przyczyn osobistych musiał opuścić obrady. 

 

 

Do p-ktu 8 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

P.o. Kierownika GOPS Pani Krystyna Gałażyn przedstawiła sprawozdanie  

(załącznik Nr 7). Następnie dodał, że ośrodek może pochwalić się tym, że pomógł osobie, 

która utraciła prawo do emerytury. Dodał, że udało się odzyskać prawo do emerytury  

jak również zwrot zaległej niewypłaconej emerytury. Stwierdziła, że współpraca z innymi 

jednostkami przebiega bardzo dobrze. Dodała, że ośrodek wypłaca świadczenia rodzinne  

i dodatki mieszkaniowe. Wyjaśniła, że potrzebna jest osoba do prowadzenia księgowości  

i jeszcze jeden pracownik socjalny. Stwierdziła, że konieczne jest nowe pomieszczenie,  

gdyż te które teraz mają ogranicza ich pracę z tego względu, że jak przychodzą interesanci, 

którzy chcą porozmawiać z pracownikiem na osobności, to nie ma do tego warunków,  

gdyż w pokoju pracuje trzech pracowników. Dodała, że jest również wymagana składnica akt, 

gdyż ośrodek nie może trzymać akt w tym samym miejscu co urząd. 

 

 

Do p-ktu 9 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Sekretarz GKRPA Pani Krystyna Gałażyn przedstawiła sprawozdanie  

(załącznik Nr 8). Dodała, że w ubiegłym roku na terenie gminy nie było osób kierowanych do 

ośrodków. Stwierdziła, że w tym roku Komisja chciałaby dofinansować wyjazd dzieci do 

Holandii. Wyjaśniła, że już od jakiegoś czasu nawiązana jest współpraca z holenderską 

fundacją, która wspiera rodziny z terenu gminy. Dodała, że w ramach tej współpracy dzieci 

wyjeżdżają do Holandii i raz w roku osoby z tej fundacji przyjeżdżają do nas. 

 

 

Do p-ktu 10 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie funduszu sołeckiego w Gminie Wiżajny  

na rok 2013. Następnie stwierdził, że proponuje nie wyrażać zgody na wyodrębnienie takiego 

funduszu. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że trzeba mieć środki,  

żeby stworzyć taki fundusz. 
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 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za niewyodrębnianiem funduszu sołeckiego na 2013 r. Za oddano 12 głosów,  

przeciw 1 głos, głosów wstrzymujących się nie było. 

 

 

Do p-ktu 11 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Przedstawienie wyceny nieruchomości położonej w Rogożajnach Wielkich. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska powiedziała, że została 

wykonana nowa wycen, która wynosi 117 tys. zł. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz poprosił o wycenę. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał o to, czy jest planowany 

przetarg.  

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska odpowiedziała, że tak.  

 Radny Pan Sławomir Przekop zapytał o koszt wyceny. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska odpowiedziała, że koszt wyniósł 

1400 zł. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał jakie koszty Gmina poniosła do tej pory  

w związku z próbą sprzedaży tej nieruchomości. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska odpowiedziała, że ponad 6 tys. 

zł. Dodała, że radni mogą zdecydować, czy te stare koszty mają być wliczone do ceny 

nieruchomości. Stwierdziła, że jeżeli tak, to po dodaniu nowych kosztów, kosztów ogłoszenia 

przetargu cena wynosiłaby 128 tys. zł, a jeżeli nie będziemy dodawać starych kosztów,  

to cena byłaby w granicach 123 tys. zł. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy od radnych oczekuje 

się jakiejś decyzji. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska odpowiedziała, że nie, ona tylko 

przedstawiła wycenę tej nieruchomości. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont zapytał co z pismem dotyczącym wykupu 

nieruchomości, bo ona musi ewentualnie zabezpieczyć środki na to. Wyjaśniła,  

że prawdopodobnie wpłynęło pismo od Pana Grygi o wykup nieruchomości  

za kwotę 40 tys. zł. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska powiedziała, że rzeczoznawca 

sądowy wyceniła ta nieruchomość na ponad 9 tys. zł, a z tego co słyszała, to Pan Grygo chce 

więcej. 

 

Do p-ktu 12 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawa 

przejęcia działek przekazanych do użytkowania sołectwom. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska wyjaśniła, że w 1992 r. została 

podjęta uchwała odnośnie przekazania mienia do użytkowania sołectwom. W związku z tym, 

mieszkańcy sołectw mogli decydować, co z daną nieruchomością będą robić. Stwierdziła,  

że są to działki położone m.in. w Rogożajnach Wielkich, Wiżajnach, Oklinach, Stankunach. 

Powiedziała, że powstało pytanie co z tym dalej robić, czy ma to nadal pozostać własnością 

sołectw, czy należy to przejąć i przeznaczyć do sprzedaży. Stwierdziła,  

że trzeba to przedyskutować. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że to jest własność 

gminy. 
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Do p-ktu 13 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie pism Pana Jana Szeraszewicza, Pana Stanisława Zawadzkiego, Pana Antoniego 

Banialis. Powiedział, że Panowie złożyli identyczne pisma i odczytał je (załącznik Nr 9).  

 Radny Pan Ignacy Szeraszwicz stwierdził, że Pan Jan Szeraszewicz nie był do końca 

na tamtej sesji więc nie wie co powiedział Wójt. 

 Przewodniczący posiedzenia odczytał art. 101 ustawy o samorządzie gminnym.  

Dodał, że nie wie czy Panowie będą składali jakąś skargę do sądu administracyjnego. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że jeżeli są pewni swoich racji to niech 

piszą do sądu administracyjnego i najwyżej tam się spotkają z radnymi. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że należy przygotować 

odpowiedź, która będzie stanowiskiem radnych w sprawie złożonego przez tych  

Panów Pisma. 

Radni wypracowali stanowisko za którym oddano 13 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. Stanowisko w załączeniu (załącznik Nr 10). 

 

 

Do p-ktu 14 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie pisma w sprawie budowy chodnika i remontu drogi. Następnie odczytał pismo 

(załącznik Nr 11). Stwierdził, że niewątpliwie rodzice mają rację ale w chwili obecnej budżet 

gminy nie ma na to środków.  

 Obecni na posiedzeniu radni stwierdzili, że teren otaczający szkołę i halę sportową 

powinien być należycie zagospodarowany, ale jedynym możliwym na daną chwilę 

rozwiązaniem, jest doraźne wybudowanie chodnika w taki sposób, aby przynajmniej w jakimś 

stopniu stworzyć minimalne i poprawne warunki do przejścia między halą sportową,  

a szkołą, tym bardziej, że w budżecie gminy nie ma środków na większe inwestycje  

w zagospodarowanie terenu. Radni stwierdzili również, że należy stworzyć jakiś plan 

zagospodarowania terenu po to, aby podejmowane działania inwestycyjne w przyszłości nie 

okazały się niezgodne z wizją zagospodarowanie terenu, a pieniądze nie zostały niepotrzebnie 

wydane.  

Za takim stanowiskiem oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

 

Do p-ktu 15 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że złożył do Pana Przewodniczącego 

pismo. Następnie odczytał (załącznik Nr 12). Dodał, że chodzi o zaliczenie dróg nr do 

kategorii dróg publicznych. Powiedział, że już raz o to wnioskował. Dodał, że jest cierpliwy i 

już rok czasu czeka na podjęcie tej decyzji. Stwierdził, że zaliczenie tych dróg nic nie 

kosztuje. Dodał, że jeżeli radni lekceważą go, to tak samo i lekceważ społeczeństwo. 

 Radny Pan Sławomir Przekop zapytał ile osób będzie korzystało z tej drogi. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że wszyscy. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski zapytał, czy ona nie jest już gminna. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz odpowiedział, że jest wewnętrzna dojazdowa. 
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 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że aby Rada mogła 

podjąć jakąś decyzję, to musi zobaczyć o jaką drogę chodzi. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz stwierdził, że Przewodniczący nie potrafił zmusić 

Wójta, żeby zatrzymał autokar jak wybierali się pod wiatraki. Dodał, że radni mieliby okazję 

zobaczyć o jaka drogę chodzi. 

Komisje zdecydowały, że aby Radni mogli podjąć decyzję w tej sprawie muszą udać się  

w teren w celu dokonania oględzin wskazanych przez radnego dróg. Zdecydowano,  

że oględziny zostaną przeprowadzone przez członków Komisji Infrastruktury, którzy zdadzą 

relację z oględzin  na kolejnym posiedzeniu połączonych Komisji. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że 26.03.2012 r. wypłynęło 

do Przewodniczącego Rady pismo od Przewodniczący Rady Gminy Rutka-Tartak. Następnie 

odczytał pismo (załącznik Nr 13). Zapytał jakie jest zdanie radnych w tej sprawie. 

Obecni radni zdecydowali, że należy te drogi przekazać i podjąć taką uchwałę.  

Za takim stanowiskiem oddano 12 głosów, głosów przeciw nie było, oddano 1 głos 

wstrzymujący się. 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że kolejną sprawą  

jest tzw. ustawa śmieciowa. Dodał, że był na szkoleniu i na gminę nałożono dużo 

obowiązków. Wyjaśnił, że do końca czerwca ma powstać plan wojewódzki i prawdopodobnie  

całe województwo podzielone będzie na 4 rejony i do nich będą przypisane poszczególne 

gminy. Stwierdził, że z rozmów jakie prowadzili obecni na szkoleniu Wójtowie wynika,  

że opinia dla tego planu wojewódzkiego będzie negatywna, bo narzuca się gminom pewne 

niekorzystne rozwiązania. Wyjaśnił, że gmina będzie musiała stworzyć odpowiedni 

regulamin. Dodał, że są trzy sposoby naliczania opłaty za wywóz śmieci: opłata związana  

ze zużyciem wody, opłata liczona od m
2
 oraz opłata związana z liczbą osób zameldowanych. 

Wyjaśnił, że generalnie opinia wójtów jest taka, żeby województwo było jednym rejonom, 

żeby gmina mogła sama wybierać. Stwierdził, że prawdopodobnie będzie trzeba stworzyć 

nowy etat. 

 

 

Do p-ktu 16 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski. 

Nie wniesiono żadnych wniosków. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu.                                      

 

 

Do p-ktu 17 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział 

w posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina12
30
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